
IT-avdelingen

Arkitekturrådet

Joakim Hovlandsvåg

IT-konferansen 2024



Hvorfor et arkitekturråd?

Fra prosjektrapporten til omorganiseringsprosjektet:

“.. sikrer at større initiativer ikke divergerer, men kan implementeres

på en måte som gjør at det integrerer godt med eksisterende

økosystem av infrastruktur og tjenester”
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Hvem?

Side 4

Hege ErnestoErnesto Bård Espen

Leon Joakim Espen Werner

Anders

AndreasGustav



Hvordan jobber vi?
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https://www.usit.uio.no/om/it-dir/arkitektur/





Case #1

–

autentiseringspunkt
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Case #2: fillagring

–

neste generasjons hjemme-

og fellesområder på UiO
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Case #3: PKI

–

kartlegging av PKI-løsninger 

og -behov
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Case #4: arkitekturprinsipper

–
It would be great to have a document, supported by IT-dir, 

for architecture principles which need to be followed when 

setting up a new service. It could have a similar function to 

LSIS, but focused on architecture.
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Case #5:

gjennomgang UiO driftsmiljø

–
1)Identifisere alle systemer vi er avhengige av i UiO driftsmiljø, og lage en status på 

sikring av disse. Arbeidet bør resultere i en liste over gjenstående sikringstiltak som 

må følges opp.

2)Rapport med gjenstående sikringstiltak og eventuelle forslag til endringer.

3)Driftsbrukere del 2 – on-premises vs. sky og fjerne avhengighet til Feide?
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Andre cases:

●Vurdering av Exchange Online

●Gjennomgang av Edukiosk
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Oppfordring – kontakt oss!!

●Starter dere med noe nytt?

●Gode ideer

●Relevante spørsmål

Side 16




	Slide 1: Arkitekturrådet
	Slide 2
	Slide 3
	Slide 4: l
	Slide 5
	Slide 6
	Slide 7
	Slide 8
	Slide 9
	Slide 10
	Slide 11
	Slide 12
	Slide 13
	Slide 14
	Slide 15
	Slide 16
	Slide 17

